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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2014 
§ 38-56 

 

Tid: Tisdagen den 15 april  kl. 17.30–18.10 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-04-22 
 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

Åsa Lindhagen 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)  Gick 18:05 § 54 

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S) 

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Axel Nekham (MP) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administrativ assistent. 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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§ 55 

Kritiserad tränare tillbaka i Åkeshovshallen 
Svar på skrivelse från Jari Visshed m fl. (S) 
Dnr: 017-157-2014 
 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-03-27. 

Tjänsteutlåtandet behandlar en skrivelse från Jari Visshed m fl (S) om den nybildade förenin-

gen All Star Gymnastics. Den är inlämnad med anledning av att föreningen har en tidigare 

kritiserad tränare i sin organisation. Förvaltningen redovisar i tjänsteutlåtandet vilket stöd 

föreningen får samt de åtgärder som finns att tillgå för att kontrollera att verksamheter följer 

stadens regelverk. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) Mehdi Oguzsoy (V) samt Åsa Lindhagen (MP) yrkar bifall till sitt 

gemensamma förslag till beslut enligt följande: 

 

Idrottsförvaltningen tillsätter en grupp som arbetar för att, om så bedöms nödvändigt, 

förtydliga kraven för att få föreningsbidrag. 

 

Gruppen också ges i uppgift att ta fram förslag på hur uppföljningar ska kunna ske 

kring att reglerna följs och hur fall ska hanteras där det förekommer misstanke om 

brott mot reglerna. 

 

Idrottsförvaltningen bjuder in Stockholms idrottsförbund och SISU Idrottsutbildarna 

samt eventuellt andra lämpliga experter eller organisationer att ingå i gruppen. 

 

Därutöver anföra: 

Vi slår tydligt fast i våra bidragsregler att ”Stockholms stad arbetar i enlighet med FN:s 

barnkonvention och en förutsättning för att stöd ska ges är att verksamheten följer inten-

tionerna i barnkonventionen.” Detta är också utgångspunkten i idrottsrörelsens gemen-

samma värdegrundsdokument ”idrotten vill”. 
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Barnkonventionen slår bland mycket annat fast att ”Barnets bästa ska komma i främsta 

rummet vid alla beslut som rör barn.” Vår övertygelse är att tidig elitsatsning, utsortering 

och toppning inte sker med utgångpunkt i vad som är bäst för barnet eller barnen. Om det 

dessutom finns minsta tecken på att verksamheter bedrivs genom fysiskt eller psykiskt våld 

måste dessa varningar tas på allvar.  

 

I förvaltningens utlåtande slås fast att ”Eftersom idrotten är en självständig folkrörelse 

ligger huvudansvaret för verksamheten på de föreningar och förbund som rörelsen består 

av. Därför är det i första hand det aktuella förbundet som ska utöva den tillsyn som krävs 

för att försäkra sig om att varje medlemsförening håller sig till de regler som idrotten satt 

upp, till exempel Idrotten vill.” Vi delar i grunden den analysen. Idrottsnämnden bör vara 

försiktig med att gå in i enskilda fall. Det innebär dock inte att idrottsnämnden eller 

idrottsförvaltningen bör använda detta som argument för att frånsäga sig ansvar för att 

säkerställa att föreningsbidragen går till verksamhet som följer de regler som nämnden har 

satt upp. Föreningsbidragen utgörs av skattemedel och staden har ett självklart ansvar för 

att följa upp att dessa medel används i enlighet med uppsatta regler och principer. 

 

I fall där det förekommer misstankar om att verksamheten inte utgår från barnets bästa 

eller följer barnkonventionen måste vi ta ansvar för att det finns metoder som följer upp 

verksamheten så att vi kan säkerställa att stadens resurser inte tilldelas föreningar som 

bryter mot nämnda skrivelser. Av förvaltningens svar att döma tycks sådana metoder till 

stora delar saknas idag.  

 

I Stockholms stads idrottspolitiska program slås det slutligen fast att staden genom täta 

kontakter med Stockholms idrottsförbund ska arbeta för att motverka elittänkande i tidiga 

åldrar och främja ett gott föreningsliv. En grundförutsättning för att uppnå detta är att 

indikationer på regelbrott tas på allvar och att samarbetet med föreningslivet kring dessa 

frågor ytterligare förstärks.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) Mehdi Oguzsoy (V), Åsa Lindhagen (MP) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för sitt gemensamma förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare  


